
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.37.1.2019  

Protokół Nr 46/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 19 września 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:10 zakończenie o godz. 12:40 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec  

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

 Kierownik Referatu Środowiska Witold Tutak 

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi Tomasz Wosk 

 Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o zmianie stawki opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego. 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzania 

postępowania o udzielanie zamówienia publicznego pn. „Zakup wyposażenia dla bloku 

operacyjnego w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli” oraz trybu jej 

pracy. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia biurowego 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia Absolwentów 

i Przyjaciół Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia Promocji Sportu i Aktywności 

Ruchowej. 



 
 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali aerobowej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla pani Marii Serwońskiej. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację pozostałych środków trwałych 

będących na stanie Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia składu komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli 

szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski oraz jej przewodniczącego. 

10. Projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów na rok szkolny/akademicki 2019/2020 

dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące 

osiągnięcia. 

11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na realizację drugiej 

godziny w ramach innowacji policyjnej i wojskowej w klasach trzyletniego liceum 

ogólnokształcącego. 

12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na realizację drugiej 

godziny w ramach innowacji policyjnej w klasach czteroletniego liceum ogólnokształcącego. 

13. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację 

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych w klasie I 

a/p czteroletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. W. Sikorskiego 

w każdym roku szkolnym, w całym cyklu kształcenia. 

14. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy. 

15. Wniosek Zespołu Szkół Specjalnych Nr 6 w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania zadania 

pn. „Chcę, mogę, potrafię … - działania aktywizujące dzieci i młodzież niepełnosprawną 

do realizacji marzeń”. 

16. Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Równowaga” Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

kosztów przejazdu członków Chóru „Gaude Vitae” na Warszawski Międzynarodowy Festiwal 

Chóralny Varsovia Cantat w Warszawie. 

17. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego przyjętego Uchwałą Zarządu Powiatu 

Nr 45/286/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

18. Przyjęcie protokołów: 

 44/2019 z dnia 11 września 2019 r. 

 45/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie posiedzenia.  



 
 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 46. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Informacja o zmianie stawki opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że w zwiąku ze zmianą art. 72 ustawy 

z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2018, poz. 2204 ze zm.), 

polegającej na dodaniu punktu 3b w brzmieniu: 

„3b) za nieruchomości gruntowe, na których położone są garaże lub stanowiska postojowe 

niewykorzystane do prowadzenia działalności gospodarczej albo nieruchomości 

przeznaczone na te cele – 1% ceny;” 

Naczelnik powiedziała, że w związku z powyższym istnieje konieczność poinformowania 

właściciela, że od 2020 r. przestaje obowiązywać dotychczasowa stawka 3% i zostaje ona 

zmniejszona do 1% ceny wartości nieruchomości. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, o jaką 

kwotę zmniejszy opłata roczna z tytułu użytkowania wieczystego w/w nieruchomości? 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach odpowiedziała, że zmniejszy się z kwoty 144,30 zł do 

48,10 zł rocznie. Starosta zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji? Uwag i pytań 

nie zgłoszono.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzania 

postępowania o udzielanie zamówienia publicznego pn. „Zakup wyposażenia dla bloku 

operacyjnego w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli” oraz trybu 

jej pracy. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach powiedziała, że w związku z przygotowaniami 

procedury przetargowej dotyczącej realizacji zadania pn.: „Zakup wyposażenia dla bloku 

operacyjnego w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli” 

współfinansowanego ze środków Funduszu Sprawiedliwości, którego dysponentem jest 

Minister Sprawiedliwości, konieczne było powołanie komisji przetargowej. Naczelnik 

poinformowała, że ze strony Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli 

do prac w komisji przetargowej zostało wyznaczone trzy osoby: Pan Andrzej Komsa, Pani 



 
 

Jolanta Grab oraz Pani Alina Fila. Starosta zapytał, czy są uwagi lub pytania 

do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/288/2019 w sprawie powołania komisji przetargowej 

do przeprowadzania postępowania o udzielanie zamówienia publicznego pn. „Zakup 

wyposażenia dla bloku operacyjnego w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej 

Woli” oraz trybu jej pracy. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pomieszczenia 

biurowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia 

Absolwentów i Przyjaciół Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej 

w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach. 

Wynajęcie dotyczy pomieszczenia biurowego w ZSO dla Stowarzyszenia Absolwentów 

i Przyjaciół Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli, 

w okresie od 01.09.2019 r. do 31.08.2022 r. w celu prowadzenia działalności statutowej 

Stowarzyszenia. Odpłatność w wysokości 10 zł netto za rok. Starosta zapytał, czy są uwagi 

lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/289/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem pomieszczenia biurowego w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla 

Stowarzyszenia Absolwentów i Przyjaciół Liceum Ogólnokształcącego im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Stalowej Woli. 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia Promocji 

Sportu i Aktywności Ruchowej. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach. 

Wynajęcie dotyczy oddania w najem hali sportowej (7,4 godz. średniomiesięcznie – 50 

zł/godz.) w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla Stowarzyszenia Promocji 

Sportu i Aktywności Ruchowej na okres od 23.09.2019 r. do 24.06.2020 r. (łącznie 74 godz.) 

w celu prowadzenia zajęć z akrobatyki sportowej dla dzieci i młodzieży. Odpłatność 

w wysokości 3 700 zł netto za cały okres najmu. Starosta zapytał, czy są uwagi lub pytania 

do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  



 
 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/290/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla 

Stowarzyszenia Promocji Sportu i Aktywności Ruchowej. 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali aerobowej 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla pani Marii Serwońskiej. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach. 

Wynajęcie dotyczy oddania w najem sali aerobowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

w Stalowej Woli dla pani Marii Serwońskiej na okres od 01.10.2019 r. do 30.04.2020 r. (8,58 

godz. średniomiesięcznie/25 zł/godz.) w celu prowadzenia zajęć gimnastyki rekreacyjnej dla 

dorosłych. Odpłatność w wysokości 1 501,50 zł netto za cały okres najmu. Starosta zapytał, 

czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/291/2019 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sali aerobowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli dla pani Marii 

Serwońskiej. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację pozostałych środków 

trwałych będących na stanie Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach. 

Starosta zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/292/2019 w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 

pozostałych środków trwałych będących na stanie Zespołu Szkół Nr 6 Specjalnych w Stalowej 

Woli. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia składu komisji opiniującej wnioski o przyznanie 

Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla 

nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski oraz jej 

przewodniczącego. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik. Starosta 

zaproponował kandydaturę Wicestarosty Stalowowolskiego Mariusza Sołtysa. Innych 

kandydatur nie zgłoszono. Wicestarosta Stalowowolski Mariusz Sołtys wyraził zgodę 

na kandydowanie. Starosta zarządził głosowanie za desygnowaniem Wicestarosty 

Stalowowolskiego do prac w/w komisji. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  



 
 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/293/2019 w sprawie ustalenia składu komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie Nagrody Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze 

i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

oraz jej przewodniczącego. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie przyznania stypendiów na rok szkolny/akademicki 

2019/2020 dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów 

za znaczące osiągnięcia. 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik. Starosta zapytał, 

czy są uwagi lub pytania do przedstawionego projektu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 46/294/2019 w sprawie przyznania stypendiów na rok 

szkolny/akademicki 2019/2020 dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski 

i studentów za znaczące osiągnięcia. 

 

Ad. 11. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na realizację 

drugiej godziny w ramach innowacji policyjnej i wojskowej w klasach trzyletniego 

liceum ogólnokształcącego. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że Pani Agata Krzek dyrektor szkoły 

zwraciła się z prośbą o przyznanie po 1 godz./tyg. na realizację programów innowacyjnych 

w dwóch oddziałach, w: 

1) klasie wojskowej - 1797,16 zł 

2) klasie policyjnej - 1974,92 zł 

OGÓŁEM – 3 772,08 zł. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa zapytała, czy ta 1 godzina ma być przyznana na cały cykl 

kształcenia? Naczelnik Wydziału E odpowiedziała, że tylko na rok szkolny 2019/2020. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku i 

przyznaniem wniosekowanej godziny w dwóch oddziałach. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli został 

rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 12. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na realizację 

drugiej godziny w ramach innowacji policyjnej w klasach czteroletniego liceum 

ogólnokształcącego. 



 
 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że Pani Agata Krzek dyrektor szkoły 

zwróciła się z prośbą o przyznanie po 1 godz./tyg. na realizację programów innowacyjnych 

w dwóch oddziałach klasy policyjnej. Naczelnik dodała, że koszt w roku szkolnym 2019/2020 

wyniesie 3 949,84 zł (2 x 1974,92 zł). Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku i przyznaniem wnioskowanej godziny w dwóch 

oddziałach. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli został 

rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad. 13. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej 

Woli w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie środków finansowych na organizację 

dodatkowych zajęć edukacyjnych w ramach realizacji innowacji pedagogicznych 

w klasie I a/p czteroletniego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. 

W. Sikorskiego w każdym roku szkolnym, w całym cyklu kształcenia. 

Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik powiedziała, że Pani Agata Krzek dyrektor Zespołu Szkół 

Nr 1 im. W. Sikorskiego zwróciła się z prośbą o przyznanie 2 godzin na realizację programów 

innowacyjnych w klasie I a/p liceum ogólnokształcącego o edukacji wojskowej w każdym 

roku szkolnym, w czteroletnim cyklu kształcenia (oddział po szkole podstawowej). 

Dodatkowe zajęcia w ramach innowacji miałyby być zorganizowane na prośbę rodziców 

uczniów tej klasy. Koszt w roku szkolnym 2019/2020 – 3 594,32 zł a w całym cyklu 

kształcenia – 13 620,58 zł. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby przychylić się do 

wniosku Pani dyrektor, jednak z zaznaczeniem, aby w/w zajęcia zostały zorganizowane na 

rok szkolny 2019/2020, a nie jak we wniosku na cały cykl kształcenia. Starosta zapytał, czy 

są inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych propozycji nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli został 

rozpatrzony pozytywnie. Przyznano 2 godziny na rok szkolny 2019/2020. 

 

Ad. 14. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła wniosek dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 im. 

Tadeusza Kościuszki z prośbą o organizację od 01.10.2019 r. do 26.06.2020 r. dodatkowych 

zajęć z języka polskiego w wymiarze po 2 godz./tyg. dla uczniów przybyłych z zagranicy 

(Ukraina, Białoruś). Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, czy na tych uczniów jest przyznana 

subwencja? Naczelnik Wydziału E odpowiedziała, że jeżeli zajęcia zaczną się od października, 

wówczas nie będzie przyznana. Jednak w przypadku, gdy zajęcia zaczęłyby się od września 



 
 

wówczas subwencja zostanie przyznana. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy jest 

możliwość stworzenia jednej grupy i połączyć zajęcia dla tych uczniów? Naczlenik Wydziału 

E odpowiedziała, że przepisy prawa tego nie zabraniają jednak nie wie czy w praktyce będzie 

to możliwe z uwagi na różny poziom zaawansowania. Starosta Janusz Zarzeczny 

zaproponował, aby w miarę możliwości zajęcia dla obcokrajowców odbywały się w jednej 

grupie. Wicestarosta zaproponował, również, aby w odpowiedzi do Pana dyrektora 

zaznaczyć, aby zajęcia rozpoczęły się od września, i była możliwość otrzymania subwencji 

oświatowej. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego 

wniosku? Innych uwag nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad. 15. Wniosek Zespołu Szkół Specjalnych Nr 6 w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Chcę, mogę, potrafię … - działania aktywizujące dzieci i młodzież 

niepełnosprawną do realizacji marzeń”. 

 Kierownik Referatu Środowiska Witold Tutak przedstawił wniosek Zespołu Szkół 

Specjalnych Nr 6 w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania zadania pn. „Chcę, mogę, 

potrafię … - działania aktywizujące dzieci i młodzież niepełnosprawną do realizacji marzeń”. 

Kierownik dodał, że planowane zadanie wpisuje się w działania z zakresu edukacji 

ekologicznej poprzez propagowanie wśród dzieci i młodzieży zachowań korzystnych dla 

szeroko rozumianego środowiska naturalnego w tym upowszechniania wiedzy o unikatowej 

przyrodzie parków narodowych przy jednoczesnym zapewnieniu dzieciom właściwej opieki 

i zorganizowaniu czasu wolnego podczas pobytu. W ramach planowanego zadania zostaną 

zorganizowane wędrówki m.in. po górskich szlakach Tatrzańskiego Parku Narodowego. 

Uczestnicy zdobędą informacje i umiejętności na temat zasad panujących na terenie 

obszarów objętych formami ochrony przyrody w tym odpowiedniego zachowania 

na szlakach turystycznych. W ramach wyjazdu przewidziano zwiedzanie Muzeum 

Przyrodniczego TPN. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, ile wynosi całkowity koszt 

zadania? Kierownik odpowiedział, że całkowity koszt realizacji zadania wynosi 12.300,00 zł. 

Wnioskowana kwota dofinansowania przeznaczona na usługę transportową wnosi 3.600,00 

zł. Starosta zapytał, czy w budżecie są wystarczające środki na przyznanie wnioskowanej 

kwoty? Kierownik Referatu Środowiska odpowiedział, że na dzień 18.09.2019 r. na ww. 

zadania pozostało 4.460,00 zł. Kierownik dodał, że zazwyczaj wnioski na dofinansowanie 

podobnych zadań składane są w miesiącach letnich, dlatego myśli że powyższa kwota 

wystarczy do końca bieżącego roku. Starosta zapytał, czy są inne propozycje odnośnie 

dofinansowania? Innych propozycji nei zgłoszono. Starosta Janusz Zareczny zaproponował 

przyznanie wnioskowanej kwoty tj. 3 600 zł z przeznaczeniem na zakup usługi 

transportowej. Starosta zarządził głosowanie. 



 
 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Zespołu Szkół Specjalnych Nr 6 w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. 

Przyznana kwota dofinansowania 3 600 zł.  

 

Ad. 16. Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Równowaga” Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania kosztów przejazdu członków Chóru „Gaude Vitae” na Warszawski 

Międzynarodowy Festiwal Chóralny Varsovia Cantat w Warszawie. 

 Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek Prezes Stowarzyszenia 

Równowaga w Stalowej Woli o pokrycie kosztów wynajęcia transportu, w związku 

z wyjazdem Chóru „Gaude Vitae na Warszawski Międzynarodowy Festiwal Chóralny 

Varsovia Cantat, który odbędzie się w dniach 16 – 17 listopada 2019 roku w Warszawie. 

Naczelnik Wydziału PZK zaproponował, aby przyznać kwotę 1000 zł na wnioskowany cel. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają inne propozycje? Innych 

propzycji nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za przyznaniem 1000 zł.  

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Wniosek Prezes Stowarzyszenia „Równowaga” Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. 

Przyznana kwota dofinansowania – 1000 zł. 

 

Ad. 17. Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego przyjętego Uchwałą Zarządu Powiatu 

Nr 45/286/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że dokonuje się autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego w związku: 

-z podjęciem przez Gminę Stalowa Wola uchwały o pomocy finansowej dla powiatu w 

wysokości 20 000, 

-z przeznaczeniem na zakup materacy zmiennociśnieniowych na potrzeby pacjentów ZP-O w 

Stalowej Woli oraz decyzją Ministra Finansów o zwiększeniu dla powiatu części oświatowej 

subwencji ogólnej o kwotę 879 357, 

-ze zmianą ustawy Karta nauczyciela oraz niektórych innych ustaw.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi 

do przedstawionych autopoprawek? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Zarząd Powiatu przyjął autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego przyjętego Uchwałą Zarządu Powiatu 

Nr 45/286/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

 

 



 
 

Ad. 18. Przyjęcie protokołów: 

• 44/2019 z dnia 11 września 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Protokół nr 44/2019 z dnia 11 września 2019 r. 

 

• 45/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

protokołu. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

 Protokół nr 45/2019 z dnia 17 września 2019 r. 

 

Ad. 19. Wolne wnioski. 

1. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła pismo Zn.D.0114/51/2019 SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli będącym uzupełnieniem wniosku 

IV/121/2019 z dnia 01 sierpnia 2019 r. dotyczącego proponowanych inwestycji Szpitala, 

których realizacja wymagałaby poręczenia przez Powiat Stalowowolski kredytu. Starosta 

Janusz Zarzeczny powiedział, że zaplanowane jest spotkanie z dyrektorem Szpitala w tym 

temacie i wówczas będzie możliwe podjęcie decyzji odnośnie możliwości poręczenia 

kredytu. 

 

2. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła wniosek Komendy Powiatowej Policji 

w Stalowej Woli dotyczące przyznania środków finansowych w wysokości 650 zł 

z przeznaczeniem na zakup symbolicznych nagród dla dzieci i młodzieży w ramach 

prowadzonych programów prewencji wśród w/w grup związanych z bezpieczeństwem. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa powiedziała, że wnioskowaną kwotę można przyznać 

ze środków zaplanowanych na zarządzanie kryzysowe. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie za przyznaniem kwoty 650 zł z przeznaczeniem zawartym we wniosku.  

Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 3, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Wniosek Komendy Powiatowej Policji w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. 

Przyznana kwota - 650 zł. 

 
 

3. Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek przedstawiła wniosek dotyczący 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na rok 2020 

w kwocie 20 720, 00 zł – zgodnie z zapotrzebowaniem poszczególnych wydziałów. Skarbnik 

Powiatu powiedziała, żeby taki wniosek należy złożyć jako materiał planistycznych zgodnie 



 
 

z Zarządzeniem Nr 29/2019 Starosty Stalowowolskiego z dnia 12 sierpnia 2019 roku 

w sprawie opracowania materiałów planistycznych do projektu budżetu powiatu 

stalowowolskiego na 2020 rok. Sekretarz Powiatu Helena Krasoń zaproponowała również, 

aby w przyszłym roku pomyśleć o założeniu rolet na patrerze budynku Starostwa 

Powiatowego.  

 

Ad. 20. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

  

 Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


